
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół Nr 16/2/2021

Obrady rozpoczęto 28 maja 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:22 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków.

Obecni:
1. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. Wiesław Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył obradom przewodniczył Wojciech Owczarek - Przewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek stwierdził, że porządek obrad został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu. Poinformował,

że do Przewodniczącego Rady Powiatu wpłynął wniosek o uzupełnienie porządku obrad sesji
o dodatkowy projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół

Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich do projektu .Ponadnarodowa mobilnośćuczniów" pod
nazwą .Polsko - greckie wyzwanie kulturowe" w ramach programu edukacyjnego wiedza,
edukacja, rozwój . Zaproponował, aby rozszerzyć porządek posiedzenia i projekt uchwały

wprowadzić, jako podpunkt a) punktu 5, natomiast pozostałe ulegną przesunięciu.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianą.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia-ze zmianą.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:°
Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata
Zbróg
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad obejmujący:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.



2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2020-2021.
4. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Powiatu Koneckiego.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 3
w Końskich do projektu .Ponadnarodowa mobilność uczniów", pn. .Polsko-greckie
wyzwanie kulturowe" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacj a Rozwój,

b. oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",

c. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2021-2026,

d. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.,
e. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu rozwoju pieczy zastępczej

w Powiecie Koneckim na lata 2021-2023",
f. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Programu Wsparcia Podmiotów Ekonomii

Społecznej w Powiecie Koneckim na lata 2021-2025,
g. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Koneckim
na lata 2021-2025,

h. rozpatrzenia petycji Gminy Ruda Maleniecka,
i. rozpatrzenia petycji Gminy Fałków,

j. rozpatrzenia petycji Gminy Radoszyce.
6. Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia.
7. Sprawy różne.

Ad.3.
Informację dotyczącą zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2020-2021
przedstawił Stanisław Mościński - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytałjak dyrektor ocenia współpracę

w tym sezonie i czy były skargi z gmin, ponieważ zima była ostrzejsza niż w ubiegłym roku.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński odpowiedział, że, jak co roku
skargi dotyczyły małej ilości sprzętu.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dopytał, czy niezadowolonych było

więcej niż w poprzednich latach.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że są osoby
niezadowolone, które codziennie o godzinie siódmej rano wydzwaniają w sprawie używania

sprzętu, czy jest potrzeba, czy nie. Natomiast, jeżeli były uzasadnione zgłoszenia to podjęte

zostały działania w celu likwidacji zdarzenia.

Radna Beata Zbróg zapytała, czy były roszczenia osób, które uszkodziły sobie samochody
na drogach powiatowych na skutek nieodśnieżenia.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński oznajmił, że były zdarzenia
losowe, które spowodowały uszkodzenie ciała.
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Radna Beata Zbróg zapytałaczy były takie zgłoszenia.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński odpowiedział, że w tym roku
było zgłoszenie z miejscowości Podlesie i sprawa z ubezpieczycielem będzie rozpatrywana
w sądzie.

Radna Beata Zbróg zapytałao uszkodzenia w wypadkach samochodowym, ponieważ z tego ,
co pamięta to takich było dużo .

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że były, ale
w tych przypadkach przyczyną było niedostosowanie prędkości do warunków jazdy.

Na tym dyskusję zakończono.

Komisja przyjęła do wiadomości informację dotyczącą zimowego utrzymania dróg
powiatowych w sezonie 2020-2021.

AdA.
Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Powiatu Koneckiego omówiła Urszula
Przygodzka - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Marian Król zapytał, z czego wynikają różnice, że na przykład w Powiecie Koneckim
w wieku produkcyjnym skorzystało z pomocy społecznej 1772 osoby, jeśli chodzi o mężczyzn,

a w województwie 179, czyli dziesięciokrotnie mniej i jak to należy rozumieć.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszula Przygodzka poinformowała,

że w ocenie zasobów pomocy społecznej są w tabelach zawarte dane z Głównego Urzędu

Statystycznego i na pewne rzeczy PCPR nie ma wpływu.

Radny Marian Król zapytał, czy ma to rozumieć, że w województwie tylko 179 osób
korzystało z pomocy społecznej .

Radna Beata Zbróg zwróciła uwagę, że jest to dziwne, ponieważ powiat jest częścią

województwa.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszula Przygodzka oznajmiła, że dane
pochodzą również z poszczególnych gmin i część jest zasilana z automatu, dlatego nie mogą
ich zmienić.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zwrócił uwagę, że może zasadnym by było

nie zamieszczać tych danych skoro nie ma na nie wpływu.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszula Przygodzka zaznaczyła,

że wszystkie dane stanowią całość sprawozdania.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poprosił, aby Pani Dyrektor
sprawdziła, czy tak faktycznie jest oraz skąd pochodzą te informacje.
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszula Przygodzka poinformowała,

że PCPR wprowadza do Centralnej Aplikacji Statystycznej tylko te dane, które ich dotyczą,

natomiast innych rzeczy nie mogą ruszyć. Pozostałe dane przekazywane są przez poszczególne
jednostki i one zasilają system bezpośrednio.

Radna Beata Zbróg zwróciła uwagę, że niektóre dane zasysają się z systemu, natomiast
chcieliby wiedzieć czy jest zapotrzebowanie na miejsca główne, czy też nie ma. W związku

z informacją przekazaną przez Panią Dyrektor odnośnie pieczy zastępczej, że w zeszłym roku
bardzo mocno przekroczyli liczbę interwencji zapytała czy robiona była analiza i z czego
to wynika. Ponadto zapytała czy nauka zdalna miała wpływ na to, czy nie ma żadnych badań

ani rozeznania w tej dziedzinie.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszula Przygodzka odpowiedziała,

że nie jest to uwarunkowane nauką zdalną. Głównie to są problemy opiekuńczo

wychowawcze np.: dzieci nagle zostały pozostawione bez opieki, rodzic bądź rodzice są pod
wpływem alkoholu. Dodała, że w trybie interwencyjnym odebraniem dziecka przy pomocy
policji czy kuratora zajmują się Ośrodki Pomocy Społecznej, które zwracają się z prośbą

do PCPR o wskazanie miejsca umieszczenia i z tym jest ogromny problem.

Radna Beata Zbróg oznajmiła, że wydawałobysię, że powinno być lepiej, ponieważ jest 500
Plus, są środki, które wspierają rodziny, dlatego pomyślała o nauce zdalnej gdyż wie, że coś

takiego się działo . Zapytała, co się dzieje, że dzieci bez opieki jest coraz więcej , nie mają

normalnych warunków żeby być w rodzinie.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszula Przygodzka poinformowała,

że rodziny borykają się z różnymi problemami np. nadużywanie narkotyków i pomimo
stosowania różnych form wsparcia oraz pomocy sąd podejmuje decyzje o umieszczeniu dzieci
w pieczy zastępczej w związku z brakiem rezultatów.

Na tym dyskusję zakończono.

Komisja przyjęła do wiadomości ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Powiatu
Koneckiego.

Ad.S.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich

do projektu .Ponadnarodowa mobilność uczniów", pn. .Polsko-greckie wyzwanie kulturowe"
w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój,

Projekt uchwały przedstawiła Beata Fidor - Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych
nr 3 w Końskich.

Dyskusji w powyższym temacie nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół

Szkół Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich do projektu .Ponadnarodowa mobilność

uczniów", pn. .Polsko-greckie wyzwanie kulturowe" w ramach Programu Operacyjnego
Wiedza Edukacja Rozwój.
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Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata
Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

b) oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",

Projekt uchwały omówiła Urszula Przygodzka - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Końskich.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii
Zajęciowej w Końskich działającego przy Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu
"Wszechnica Konecka".

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław

Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata
Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2021-2026,
d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.,

Projekty uchwał przedstawiłaEdyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Marian Król zapytał, jaka jest przyczyna, że Powiat otrzymał dofinansowanie
z Funduszu Rozwoju Dróg tylko do dwóch zadań i jak wypada na tle innych powiatów.

Wicestarosta Wiesław Skowron oznajmił, że decyzje dotyczące, dofinansowań są poza
i Zarząd Powiatu nie ma na to wpływu. Odnośnie kwestii jak powiat wypada w odniesieniu
do innych powiatów, ale i też gmin poinformował, że podpisana została umowa na wykonanie
dwóch dróg na terenie powiatu i biorąc pod uwagę ilość kilometrów oraz kwotę Powiat Konecki
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wypada w miarę przyzwoicie, ponieważ wysokość środków przeznaczonych przez państwo

na dofinansowanie nie jest duża.

Radny Marian Król zapytał, czy Zarząd przewiduje jeszcze jakieś dofinansowanie, czy tylko
realizację zadań z dofinansowaniem unijnym, ponieważ Pani Skarbnik przy omawianiu WPF
mówiła, że pozostałe zadania drogowe nie zostały usunięte.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że na chwilę obecną zadania, które
były przyjęte przez Radę nie zostały usunięte, natomiast usunięte zostało dofinansowanie,
którego nie uzyskali. Ponadto prowadzone są rozmowy w zakresie dofinansowania przez
gminy. Dodała, że na chwilę obecną nie posiada żadnych informacji o dodatkowych naborach
rządowych.

Wicestarosta Wiesław Skowron uzupełniając wypowiedź Pani Skarbnik potwierdził,

że w tym roku zgłoszonych zostało do wykonania sporo dróg. Ponadto nie ma problemu
z gminami oprócz Końskie oraz Radoszyce i umowy zostały już wysyłane. Jedynie gmina
Końskie ma pewien problem, ponieważ opóźnia podpisanie umów i nie zgadza się na drogę

Młyńską, ale nie wiedzą, z jakich przyczyn i dopiero pod koniec czerwca przedstawią

ostateczne stanowisko. Odnośnie Gminy Radoszyce wyjaśnił, że Burmistrz nie przedstawił

propozycji, ale uważa, iż też dojdą do porozumienia.

Radny Marian Król zapytał, jakie są ustalenia z gminą Słupia Konecka.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa oznajmił, że zaproponowane zostały dwa
odcinki, natomiast szczegóły zna lepiej sekretarz gminy.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz dodała, że przygotowane zostały porozumienia
na przebudowę drogi powiatowej Nr 0394 T Jakimowice - Biały Ług - Pilczyca na odcinku
245 metrów bieżących i przebudowa drogi powiatowej Nr 0405 T Kuźniaki- Dobrzeszów
Sarbice-Gliny na długości 778 metrów bieżących.

Radny Marian Król zapytał, który to jest odcinek.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że w stronę Huty Jabłonowej ,

Mnin.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, z czego wynikają różnice

w załącznikach do WPF w zakresie limitów zobowiązań i łącznych nakładów.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz wyjaśniła, że limit zobowiązań to wartość na ile
planowane jest zawarcie zobowiązania i w przypadku przebudowy budynku w Baryczy zostały

już poniesione nakłady na dokumentację i stąd w tym limicie nie ma tych nakładów. Natomiast
w przypadku zadań inwestycyjnych, na które nakłady nie były wcześniej poniesione, czyli
nie ma ich ujętych w nierozliczonych nakładach kwoty będą się zgadzać, ale w pozostałych nie,
ponieważ to są zadania wieloletnie.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał o kwotę, jaka została

przekazana dla policji.
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Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczwyjaśniła, że Rada Powiatu na sesji w miesiącu marcu
przyznała dla policji kwotę 15.000 złotych. 10.000 złotych na nagrody i godziny ponad
normatywne i 5.000 zł. na zakup sprzętu. Dodała, że w związku, iż policja złożyła wniosek
o dofinansowanie do zakupu samochodu w wysokości 50.000 zł Zarząd Powiatu podjął

decyzję, że kwota 5.000 zł nie zostanie przeznaczona na zakup sprzętu tylko będzie przesunięta

na dofinansowanie zakupu samochodu i do tego zostanie dodatkowo przekazane 45.000
złotych.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poprosił o informację w kwestii
ul. Młyńskiej , czy burmistrz nie chce podpisać porozumienia, czy nie chce realizować tego
zadania lub jakie inne drogi chce realizować.

Wicestarosta Wiesław Skowron oznajmił, że nie ma ostatecznych ustaleń, ponieważ Pan
Starosta był osobiście u Pana Burmistrza i przedstawił propozycje, natomiast Burmistrz
powiedział, że swoje stanowisko przedstawi w drugiej połowie czerwca.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa uzupełnił, że Pan Burmistrz nie wyraził zgody
na sfinansowanie ulicy Młyńskiej w formule , 50 na 50, ponieważ chciał, aby to zadanie zostało

zgłoszone przy najbliższym naborze o dofinansowanie.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, czy jest szansa, że w tym roku
będą jeszcze nabory.

Wicestarosta Wiesław Skowron odpowiedział, że na razie nie słychać.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił uwagę, że w ubiegłym roku
była rozmowa na temat tej drogi i wówczas ustalili , że jeśli nie będzie pieniędzy to wykonana
zostanie wspólnie z gminą albo samodzielnie przez powiat. Dodał, że w tym roku w Końskich

jest robiona tylko jedna droga, która była planowana.

Wicestarosta WiesławSkowron stwierdził, że jeżeli będzie ostateczne stanowisko burmistrza
to pochylą się nad tą drogą i wypracowane zostanie rozwiązanie.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwal.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek,
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Duda, Marian Król , Bogdan Soboń

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.
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Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.

Wyniki glosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek,
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu rozwoju pieczy zastępczej

w Powiecie Koneckim na lata 2021-2023",
f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Programu Wsparcia Podmiotów Ekonomii
Społecznej w Powiecie Koneckim na lata 2021-2025,
g) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Koneckim na lata
2021-2025,

Projekty uchwał omówiła Iwona Bogacka-Urban - Radca Prawny.

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania poszczególnych projektów uchwal.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia
"Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Koneckim na lata 2021-2023".

Wyniki glosowania
ZA: 11 , PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata
Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia
Programu Wsparcia Podmiotów Ekonomii Społecznej w Powiecie Koneckim na lata 2021
2025.
Wyniki glosowania
ZA: 11 , PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: O
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Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata
Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia

Powiatowego Programu PrzeciwdziałaniaPrzemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy
w Rodzinie w Powiecie Koneckim na lata 2021-2025.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata
Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

h) rozpatrzenia petycji Gminy Ruda Maleniecka,
i) rozpatrzenia petycji Gminy Fałków,

j) rozpatrzenia petycji Gminy Radoszyce.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekty uchwał państwo

radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu komisji. Dodał, że w posiedzeniu biorą

udział członkowie Komisji Skarg , Wniosków i Petycji, która opiniowałaprzedmiotowąpetycję,

a następnie otworzył dyskusję w przedmiocie opiniowanych projektów uchwał.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Marian Król oznajmił, że pierwszągminą, która wystąpiła z petycją była Gmina Ruda
Maleniecka, która zaproponowała, aby Powiat złożył wniosek o dofinansowanie przewozów
autobusowych ze skrajnych terenów powiatu, ponieważ gminy mogą jedynie otrzymać

dofinansowanie do przewozów na swoim terenie. Inicjatywa ta uzyskała również poparcie
Gmin Fałków oraz Radoszyce, które również złożyły petycje w tej sprawie. Dodał, że petycje
były przedmiotem obrad na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, w których
uczestniczyli również przedstawiciele gmin. Komisja Skarg i Wniosków opiniując petycje
uznała je za zasługujące na uwzględnienie i na tej podstawie zostały przygotowane projekty
uchwał Rady Powiatu. Zaproponował, aby zawarte w uzasadnieniach zdanie " Rada Powiatu
podzielając stanowisko komisji postuluje, aby Zarząd Powiatu rozważył wystąpienie

z wnioskiem o pozyskanie środków finansowych na ten cel" zmienić na: "Rada Powiatu
podzielając stanowisko komisji postuluje, aby Zarząd Powiatu wystąpił z wnioskiem
o pozyskanie środków finansowych na ten cel " , ponieważ Rada Powiatu jest organem
wyższego rzędu i może taką uchwałę podjąć, a Zarząd ma obowiązek wykonać.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy inne powiaty występowały

z wnioskiem o dofinanso wanie i czy realizują takie przedsięwzięcia.

Wicestarosta Wiesław Skowron oznajmił, że uważa petycję za zasadną, ale sprawę należy

wyj aśnić do końca. Odnośnie realizacji takiego zadania przez inne powiaty poinformował, że są

trzy powiaty, które korzystają z dofinansowania do komunikacji. Zwrócił uwagę, że problem
jest taki, iż w jego ocenie nie można zobowiązać Zarządu do złożenia wniosku, ponieważ na
terenie gmin jest komunikacja. Na linii Końskie - Fałków na dzień dzisiejszy jest 17 kursów
dziennie , Fałków- Końskie 18, Końskie - Radoszyce 34 kursy, Radoszyce- Końskie 35.
Problem jest z Fałkowem i Rudą Maleniecką, ponieważ jedyny tam funkcjonujący przewoźnik

odmówił wykonywania komunikacji na tych liniach i wystąpił o dofinansowanie poniesionych
w jego ocenie strat na tej linii. W związku z tym, że nie mogli udzielić przewoźnikowi

dofinansowania wystąpili o opinie prawne, ponieważ finansowanie tego typu usług nie należy

do zadań powiatu. Ponadto wystąpili do Samorządowego Kolegium Odwoławczego, ale nie
uzyskali odpowiedzi. Postanowili wówczas pomijając wszystkie formy otworzyć komunikację

w miejsce zawieszonej , zaprosili wszystkich przewoźników z całego powiatu na spotkanie, ale
nikt się nie zgodził świadczyć tych usług. Dlatego podjęli działania administracyjne i wszczęli
postępowanie w celu odebrania zezwoleń na świadczenie usług przewoźnikowi, który
świadczył usługi na tym terenie. Następnie po około 10 dniach przewoźnik wystąpił z pismem,
że wznowi komunikację na terenie Fałkowa i Rudy Malenieckiej . Poinformował, że Zarząd jest
gotowy, aby złożyć wniosek i otworzyć komunikację na zasadach organizacji publicznego
transportu zbiorowego i ustawy o funduszu autobusowym z tym, że ustawy, prawo stawiają

warunki i oni muszą je spełnić. Zwrócił uwagę na zapisy ustawy o organizacji publicznego
transportu zbiorowego, która mówi , wprost że "organizatorem publicznego transportu
zbiorowego jest na pierwszym miejscu gmina, która ma obowiązek uruchomić przewozy na
linii komunikacyjnej albo sieci komunikacyjnej w gminnych przewozach pasażerskich"

i dlatego sieć komunikacyjną na każdej gminie wykonuje gmina. Powiat ma za zadanie
zorganizowanie zbiorczego transportu publicznego, który zabierze z wyznawczych miejsc
przez gminę pasażerów i przewiezie do Końskich. Nadmienił, że jeżeli będą wnioski, iż są tzw.
"czarne dziury" i będą tu uzasadnione zgodnie z prawem przypadki, że istniejącą linię trzeba
przedłużyć, a nawet utworzyć nową do miejscowości gdzie istnieje uzasadniona potrzeba to
zostanie zrobione. Reasumując stwierdził, że wszystko jest do wykonania tylko muszą być

chętni przewoźnicy, a na dzień dzisiejszy nie mamy. Dodał, że przewoźnik, który zawiesił

kursy żądając dofinansowania za straty , nie mógł otrzymać środków, ale są inne rozwiązania.

Wszyscy przewoźnicy w Polsce, którzy świadczą komunikację publiczną mają możliwość

na podstawie tzw . tarczy wystąpić do wojewody z wnioskiem o refundację poniesionych strat
w 2021 roku od lutego do końca tego roku. Warunkiem jest przedstawienie przez
przewoźników sprawozdań i wskazanie, jakie osiągali dochody w 2019 roku w poszczególnych
miesiącach do danego miesiąca w 2021 roku, które będą podstawą do określenia, jaka wystąpiła

strata, ale okazuje się , że przewoźnicy tego warunku nie chcą spełnić.

Przewodniczący Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że można przedstawić dochód z dwóch
miesięcy ze stycznia i lutego w porównaniu do tego roku.

Wicestarosta Wiesław Skowron stwierdził, że sprawozdanie za 2019 rok jest podstawą

i okazuje się, że to stanowi przeszkodę dla niektórych przewoźników żeby ubiegać się o zwrot
poniesionych strat. Natomiast ci, co świadczą usługi komunikacyjne teraz na wszystkich
gminach nie mogą się ubiegać o dofinansowanie z funduszu autobusowego z dwóch powodów.
Ustawa mówi , wprost , że mogą ubiegać się o dofinansowanie podmioty świadczące usługi

komunikacji publicznej, którzy zaprzestali działalności, co najmniej trzy miesiące przed
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wejściem ustawy i którzy zawarli umowę na dofinansowanie po wejściu w życie ustawy.
Ustawa weszław 2020 roku i przewoźnicy nie spełniają tych warunków, ponieważ zezwolenia
wszystkim przewoźnikom na terenie powiatu wydane zostały w 2016 i 2017 roku. Mogą
jedynie skorzystaćz tarczy 7.0 i z tego, co wie to masowo przewoźnicywystępowali i otrzymali
zwroty od Wojewody z tym, że to obowiązuje od lutego do końca roku. W tym przypadku mogą
wystąpić o dofinansowanie na nowo utworzone linie , bądź linie zmodyfikowane, ale
po złożeniu propozycji przewoźnikom, aby zmienili trasę żaden się nie zgodził. Zwrócił

uwagę, że w ustawie o funduszu autobusowym pierwszeństwo w przyznaniu organizatorom
środków ma gmina i to dla nich są zabezpieczone pieniądze, a w następującej kolejności są

związki międzygminne, związki powiatowo-gminne, a na końcu powiat. Dlatego według tego
prawa gminy powinny wziąć na siebie obowiązek tworzenia sieci gminnych przewozów i to na
nich spoczywa, natomiast powiat będzie pomagał gminom, będzie otwierał nowe linie, składał
wnioski, ale jeżeli przewoźnicy odmówią to nic nie będą w stanie zrobić. Dodał,

że zorganizowane zostanie jeszcze jedno spotkanie z przewoźnikami oraz podjęte zostaną

inne czynności w celu zorganizowania transportu w takim kształcie, na jaki pozwala prawo.
Zwrócił uwagę na wypowiedź byłej wojewody w wywiadzie Tkn-24 jak gminy powinny
wykonywać usługi komunikacji publicznej , ajak powiat, który ma zabrać pasażerów z jednego. . . .
miej sca w grmme.

Radny Marian Król stwierdził, że nie do końcajest to bezczynność wójtów, ponieważprawo,
które Starosta przytoczyłnie pozwala im sprawnie zorganizowaćprzejazdów do Końskich gdyż

mogą zorganizować komunikację na terenie własnej gminy, a żeby mieszkańcy miejscowości

odległych mogli dojechać do miasta Końskie, kompetentny do zorganizowania transportu
wydaje się powiat. Zwrócił uwagę, że przytoczone przez starostę cztery podmioty, które mogą
występować o dofinansowanie, a między innymi powiat, który jest na samym końcu mają

znaczenie w pierwszeństwie przyznawania dofinansowania w przypadku, kiedy wnioski złożą

wszystkie podmioty. Podkreślił, że petycja dotyczy tego , aby powiat był wnioskodawcą,

ponieważ zasadność organizacji komunikacji, o której mówi sprawdzi się tylko w przypadku,
kiedy wnioskodawcą będzie powiat. Dodał, że zawnioskował żeby zobowiązać Zarząd, aby
spróbował problem rozwiązać nie na zasadzie, że spotka się i uzna, że się nie da nic zrobić.

Dlatego uważa, że zasadnym jest przeprowadzenie rozmów z przedstawicielami gmin, które
wskażą projekty tras , czy linii komunikacyjnej , ponieważ najlepiej znają potrzeby i wtedy
Zarząd usiądzie z przewoźnikami do rozmów. Reasumując stwierdził, że jedyną szansą

na sprawne zorganizowanie komunikacji na terenie powiatu jest złożenie wniosku przez
Powiat.

Radny Bogdan Soboń oznajmił, że jest wielu radnych z pewnym stażem i wiedzą jak wygląda

mapa Powiatu Koneckiego i jak geograficznie jest usytuowana Gmina Fałków, czy Ruda
Maleniecka. Zwrócił uwagę, że Pan Starosta ma swoje argumenty i w części je podziela, ale
nie może się zgodzić z tym, że to jest tylko zadanie gmin i gminy go rozwiążą. Gminy
nie są w stanie rozwiązać położenia geograficznego, usytuowania granic poszczególnych
obszarów, ponieważ jest to niemożliwe. Dodał, że nie chodzi tylko o dojazd do Rudy
Malenieckiej tylko o to, aby mieszkańcy mogli dojechać do Końskich gdzie jest ZUS, KRUS,
Urząd Skarbowy, Agencja Restrukturyzacji , Starostwo Powiatowe i wszystkie inne. Ponadto
wiele pielęgniarek pracujących w szpitalu miało problem z dojazdami do pracy, ponieważ
nie każdy ma prawo jazdy, a radni są od tego żeby ludziom pomagać. Problem jest od jakiegoś

czasu i wie , że w lipcu zorganizowane zostało spotkanie z włodarzami gmin. Gminy Fałków

i Ruda Maleniecka podjęły próbę zorganizowania komunikacji na własną rękę, ale popadły

w pułapkę i ktoś w Urzędzie Wojewódzkim powiedział im, że muszą się wycofać, ponieważ

nie będą w stanie zrealizować tego zadania. Reasumując stwierdził, że gminy nie są w stanie
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rozwiązać tego problemu, dlatego uważa, że Zarząd Powiatu powinien stanąć na wysokości

zadania i wspólnie z gminami ten problem rozwiązać. Zaapelował do Zarządu, aby pochylili
się rzetelnie nad problemem, ponieważ jest on do rozwiązania pomimo , że nie jest łatwy.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że temat jest bardzo
poważny i sprawa musi zostać rozwiązana. Uważa, że wszystko można zorganizować tylko
należy rozmawiać z przedstawicielami gmin i w ciągu miesiąca się tego nie zrobi. Dodał,

że Powiat, jako jednostka samorządu terytorialnego powinna podjąć czynności, aby
mieszkańcy mieli możliwość dotarcia do instytucji powiatowych czy gminnych.

Radny Marian Król zapytał skąd Pan Starosta ma dane, że na linii Końskie - Fałków jest
18 kursów.

Wicestarosta Wiesław Skowron odpowiedział, że Wydział Komunikacji i Transportu posiada
dane odnośnie liczby wykonywanych przez przewoźnika kursów.

Radny Marian Król podał przykład miejscowości Szkucin, do której w ubiegłym miesiącu

był jeden kurs rano. Mieszkańcy bardzo narzekali , że nie mają jak dojechać do ośrodka

zdrowia, czy Końskich. Dlatego wójt Gminy Ruda Maleniecka ma wiedzę, które miejscowości

mają utrudniony dojazd, ponieważ wszyscy zwracają się do niego. Dodał, że problem na terenie
gminy istnieje i nawet gdyby gmina chciała coś zrobić to prawo jej na to nie pozwala, a zatem
najlepszym rozwiązaniem jest współpracaz powiatem w tej dziedzinie . Dlatego uważa, że jeśli

wnioskodawcą będzie Powiat to nie powinien ograniczać się tylko do tych miejscowości, które
złożyły petycję, ponieważ w pozostałych gminach np. Słupia Konecka też trudności występują.

Dodał, że w poprzedniej kadencji uczniowie , którzy chętnie przyszliby do szkół średnich

w Końskich wybrali szkoły we Włoszczowie, ponieważ nie było jak zorganizowaćdojazdu.
Reasumując oznajmił, że przychyla się do petycji , jako radny i członek Komisji Skarg
Wniosków i Petycji oraz wnioskuje , aby Rada zobowiązała Zarząd Powiatu do podjęcia

decyzji .

Radny Bogdan Soboń zwrócił uwagę, że dwa lata temu były ogłaszane programy dotyczące

likwidacji wykluczeniu komunikacyjnemu, że społeczeństwo nie będzie miało problemu
z dojazdami i dlatego ludzie dzwonią i mówią, że pieniądze na zorganizowanie komunikacji są .

Wicestarosta Wiesław Skowron stwierdził, że w części rozumie Gminę Fałków i Ruda
Maleniecka i uważa, że miały podstawę do tego żeby się domagać, ponieważ był problem
z komunikacją, ale Powiat nie ma możliwości zmuszenia przewoźnika do świadczenia usług.

Zwrócił uwagę, że z Gminy Radoszyce nigdy nie wpłynął żaden wniosek od sołtysów, czy
mieszkańców odnośnie komunikacji. Natomiast, jeśli z Gminy Słupia Konecka będą wnioski
to Zarząd się pochyli nad nimi i znajdzie rozwiązanie. Podkreślił, że podjęcie działań przez
Powiat będzie generowało koszty, ponieważ muszą zatrudnić osoby, które będą zajmowały się

rozliczaniem tego zadania . Zwracając się do Pana Mariana Króla oznajmił, że przytoczył

ustawę z zapisów, której wynika obowiązek rozliczania się i ani Starosta, czy też Członek

Zarządu Powiatu nie chcą narażać Powiatu na dyscyplinę finansową za finansowanie czegoś,

czego prawo zabrania. Ponadto w ustawie wskazano, że: "organizatorem publicznego
transportu zbiorowego, zwanym dalej "organizatorem", właściwym ze względu na obszar
działania lub zasięg przewozów jest na pierwszym miejscu gmina". Dlatego uważa, że gmina
winna na swoim terenie utworzyć sieć, a powiat zorganizuje dwa, trzy kursy, jeżeli będą takie
ustalenia, ale nie tak jak wskazano w petycji do 22 miejscowości i wówczas wniosek zostanie
złożony.
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Radny Marian Król stwierdził, że o to chodzi.

Starosta Wiesław Skowron dodał, że Powiat będzie starał się pomóc gminom, ale w formie,
o której mówił, że gminy muszą wyznaczyć centralny przystanek, do którego własną

komunikacją dowiozą mieszkańców, a Powiat zorganizuje komunikację, żeby mieszkańcy

mogli dojechać do Końskich. Nadmienił, że rozmawiał z Przewodniczącym Rady w Fałkowie,

był zadowolony z tego, co Powiat zaproponował i że postarali się zmusić przewoźnika

do świadczenia tych samych kursów, które zostały zawieszone . Stwierdził, że będą

podejmowane stosowne działania z tym, że każdy wniosek musi być rozpatrywany
indywidualnie i jeżeli będzie taka potrzeba to pracownicy przejadą przez gminę i sprawdzą

gdzie kursy komunikacyjne trzeba utworzyć.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa dodał, że Zarząd Powiatu nie ucieka
od problemu, dlatego zlecił, aby Wydział Komunikacji i Transportu sprawdził gdzie na terenie
powiatu występują tzw. "czarne plamy" żeby ustalić miejsca, do których należy zorganizować

transport i ustalić trasy do najdalej odsuniętych miejscowości . Kolejnym krokiem będzie

ogłoszenie przetargu, uzgodnienie z włodarzami wszystkich gmin, a jak te działania się

zakończą trudno jest przewidzieć.

Wicestarosta Wiesław Skowron uzupełnił, że w uzasadnionych przypadkach sporadycznie
mogą uruchomić z wolnej ręki, ale jest to ryzyko, dlatego spróbują porozmawiać

z przewoźnikami i rozwiązać problem wydając zezwolenia tak, aby "czarne dziury"
wyeliminować.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa dodał, że jeżeli zostanie ustalony przebieg tras
to wówczas będą rozmawiać indywidualnie z operatorami i jeśli będą chętni to Zarząd

złoży wniosek o dofinansowanie.

Radny Marian Król zwrócił się z prośbą, aby Zarząd Powiatu pamiętał o Rudzie Pi1czyckiej ,
Pi1czycy, ponieważ młodzież z tych miejscowości wybrała szkoły we Włoszczowie w związku

z problemem z dojazdu do Końskich.

Radny Bogdan Soboń uzupełnił, że problem jest do rozwiązania pomimo, iż nie jest łatwy
i dlatego dla dobra mieszkańców potrzebny jest dialog pomiędzy gminami i powiatem.

Starosta Wiesław Skowron dodał, że słuchając wójtów, czy radnych ktoś stojąc z boku
mógłby odnieść wrażenie, że Powiat w ogóle się tym tematem nie zajmuje, a tak nie jest,
ponieważ problemjest badany od półtora miesiąca i próbują znaleźć rozwiązanie, ponieważ dla
Zarządu Powiatu ta sprawa jest tak samo ważna jak dla każdego z radnych.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek oznajmił, że jeżeli Pan Radny podtrzymuje
złożony wniosek to on go podda pod głosowanie,jednak uważa, że do wprowadzania wszelkich
zmian do projektu uchwały, czy uzasadnienia władna jest Rada, dlatego zachęca, aby wniosek
został postawiony na poniedziałkowej Radzie.
Radny Marian Król wycofał wniosek formalny.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwal.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Gminy Ruda Maleniecka.

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
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Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Gminy Fałków,.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne :
ZA (10)
Dorota Duda , Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota , Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Gminy Radoszyce.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad.6.
Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia.

Ocenę realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia przedstawił Marcin Wiaderny
ZastępcaNaczelnika Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił uwagę, że patrząc na wyniki,
ilość przyjętych pacjentów i ilość zabiegów oraz sytuację związaną z COVID - 19 można

stwierdzić, że sytuacja się poprawiła.
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Marcin Wiaderny - Zastępca Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty

i Zdrowia stwierdził, że jeśli chodzi o wyniki to jest to skutek pozyskania środków

zewnętrznych, natomiast pacjentów było mniej.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zaznaczył, że biorąc pod uwagę

zawirowania, sytuacja wygląda odwrotnie proporcjonalnie do potrzeb społeczeństwa, ponieważ

dostęp był utrudniony , częściowo były pozamykane poradnie specjalistyczne, natomiast
funkcjonowanie szpitala wygląda lepiej.

Radny ŁukaszKubka poinformował, że na Radzie Społecznej ZOZ Pan Dyrektor Przybylski
mówił, że środki za niewykonane zabiegi zostały zapłacone tylko nie wiadomo jak Narodowy
Fundusz Zdrowia się do tego odniesie, ponieważ w województwie dolnośląskim i opolskim
NFZ wystąpił o zwrot, a więc nie wiadomo czy sytuacja szpitali nie ulegnie pogorszeniu.

Radna Beata Zbróg zapytała, co się dzieje, ponieważ pacjentów jest mniej, a śmiertelność

z powodu COVID-19 jest duża, czy pacjenci trafiają do szpitala w tak złym stanie.

Radny JarosławLasota oznajmił, że trudno jest powiedzieć, dlaczego tak się dzieje.

Na tym dyskusję zakończono.

Komisja przyjęła do wiadomości ocenę realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia.

Ad .?
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przygotował(a) : Iwona Cholewa

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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